
Zpráva Finančního výboru za rok 2021 a 2022

V roce 2021 se Finanční výbor sešel celkem 4x. Mimo pravidelné kontroly
závěrečného účtu, kontroly vyúčtování podpory spolků a seznámení se
s rozpočtem města byly provedeny kontroly na úseku odpadového hospodářství,
vybírání poplatků za odpady a psi a příspěvkové organizace Lidový dům Blovice.
Všechny kontroly byly za účasti zaměstnanců města zodpovědných za jednotlivé
úseky. Při kontrolách nebyly zjištěny žádné nedostatky.

V roce 2022 se finanční výbor sešel zatím dvakrát. V březnu byla provedena
kontrola vyúčtování podpory spolků za rok 2021 a bylo zjištěno, že u vyúčtování
Golf klubu Hořehledy chybí podpisy na čestném prohlášení, celkem v pěti
případech a u vyúčtování příměstského tábora JUDA Blovice chybí dohody
s licencovaným trenérem na zajištění akce.

Druhé jednání Finančního výboru proběhlo 16.6.2022. Výbor se seznámil se
závěrečným účtem Města a poté byla provedena kontrola příspěvkové
organizace Mateřská škola Blovice. Při kontrole nebyly zjištěny žádné
nedostatky.

Na letošní rok jsou naplánované ještě dvě jednání Finančního výboru a to konec
srpna — začátek září kontrola příspěvkové organizace města — Základní škola a
konec listopadu — začátek prosince seznámení s rozpočtem města na rok 2023 a
plán činnosti na rok 2023.
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